



# Champlain Park Holiday Charity Virtual Auction Encan virtuel du temps des Fêtes pour la charité

**Donate and/or bid on items to raise \$\$ for the Parkdale Food Centre**

You can 1) donate a good or service before the 5<sup>th</sup> of December and/or 2) put in a bid for a good/service up to Dec 15 — all funds will go to the *Parkdale Food Centre*.

**Makes a great Holiday gift!**

Send a short description and a picture of your donation to [Xenosn@yahoo.com](mailto:Xenosn@yahoo.com)

You can donate anything: goods( like crafts/art/baked goods) or services (like a virtual workshop/shovelling someone's walk/etc...), then go onto the website and put in a bid on any donated items. If your bid is the highest on December 15<sup>th</sup>, you donate that amount to the Parkdale Food Centre and we'll arrange a contactless drop off.

**For the auction go to:**

**[www.32auctions.com/champlainpark](http://www.32auctions.com/champlainpark)**

**Faites un don et/ou une offre pour lever des fonds pour la Banque alimentaire Parkdale**

Vous pouvez: 1) faire don d'objet ou de services avant le 5 Décembre et/ou 2) mettre une offre pour acheter un objet/service jusqu'au 15 décembre- tout les revenus seront versés au *Parkdale Food Centre*.

**Un excellent cadeau pour les fêtes!**

Envoyez une photo et une courte description de votre don à [Xenosn@yahoo.com](mailto:Xenosn@yahoo.com)

Vous pouvez faire don d'objets (bricolages/tableaux/pâtisseries faites maison) ou de services (cours en ligne/déneiger l'entrée de la maison d'un voisin). Ensuite, rendez-vous sur le site web pour mettre une offre. Si vous avez soumis la meilleure offre d'ici le 15 déc. vous faites ce don au Parkdale Food Centre et nous organiserons la livraison sans contact.

**Pour l'encan visitez le**

**[www.32auctions.com/champlainpark](http://www.32auctions.com/champlainpark)**